

## 近期聚会须知 Guidelines for Church Recent Activities

1. 勤洗手, 減少和他人握手或任何肢體上的碰觸.
2. 如果有任何發燒或感冒的生病症狀, 請看醫生, 在家休息, 避免參加任何活動或聚會, 也避免到公共場所或商場去. 若非不得已, 務必要戴上口罩和使用酒精消毒.
3. 如果有家人或朋友剛從疫區到美國, 要求他們自我隔離後才出門. 若與他們有近距離的接觸, 請自己作自我隔離.
4. 面對剛從疫區來的家人或朋友時, 用愛心來溝通.
5. 如果要知道對疫情有關的消息或須知, 可以在以下網頁諮詢:
  - a. 疾病預防控制中心 <http://www.cdc.gov>
  - b. 世界衛生組織 <http://who.int>
6. 常為這疫情、其他生病中的肢體、教會和國家禱告.
7. 若有任何的請求或建議, 可以找執事長曾慶耀弟兄或任何一位執事來接洽.

1. Wash your hands regularly and avoid shaking hands and other physical contact with people.
2. In case of having a fever or other flu-like symptoms, please check with your doctor, rest at home, and avoid going to any outdoor activities, public areas or stores. If you have to leave the house, please wear a facemask and bring hand sanitizer.
3. If you have family members or friends who recently arrived from infected areas, kindly request them to isolate themselves at home. If you have close contact with them, please reduce your contact with the public.
4. When speaking to any family members or friends who have recently traveled from the infected areas, do so with love and patience.
5. For more guidelines and information about the outbreak, please visit the links below:
  - a. <http://www.cdc.gov>
  - b. <http://who.int>
6. Please pray regularly for the people in the infected areas, church members who have fallen ill, upcoming church activities, and our nation.
7. If you have any concerns or suggestions, feel free to contact Brother Heng Tsang or other deacons.